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                          CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 5212/28.02.2019 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  28.02.2019  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

  Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 28.02.2019, ora 13.00,                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

  La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa,  Domnul Palaz Claudiu Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa,  Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului Constanța, 

consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului Județean Constanța, 

directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

           Lipsesc următorii consilieri județeni: Domnul Bola Alexandru Bogdan,  

doamna Nedelcu Sabrina Maria și doamna Topolov Geanina Ionela.  

 

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa pentru anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Artă Constanţa pentru anul 2018. 

     Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Teatrului pentru Copii şi Tineret „Căluţul de 

Mare” Constanţa pentru anul 2018. 

     Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Bibliotecii Judeţene „I.N.Roman” Constanţa 

pentru anul 2018.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. 

Burada” pentru anul 2018.  

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJ Constanţa nr. 24/30.01.2019 privind 

aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a evaluării anuale a managerului 

Teatrului de Stat Constanţa pentru anul 2018. 

     Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului final al concursului, proiectul 

de management câştigător şi durata contractului de management la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa.  

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul 

public al Comunei Chirnogeni în domeniul public al Judeţului Constanţa şi 

aprobarea unui act adiţional la contractul privind delegarea gestiunii serviciului 

de alimentare cu apă şi de canalizare către SC RAJA SA. 

    Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT Comuna Nicolae Bălcescu în domeniul public al Judeţului 

Constanţa în vederea construirii a 3(trei) locuinţe protejate şi un centru de zi cu o 

capacitate de minim 30 de locuri. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

10. Proiect de hotărâre privind modificarea punctului 5 din anexa nr.1 la HCJ 

nr.13/30.01.2019 privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT Comuna Chirnogeni în domeniul public al Judeţului Constanţa în 

vederea construirii a 4 locuinţe protejate şi a unui centru de zi. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare între Consiliul 

Judeţean Constanţa şi Direcţia Sanitară Veterinară şi pentru Siguranţa 

Alimentelor Constanţa privind modalitatea de cooperare interinstituţională, în 

vederea implementării Ordonanţei Guvernului nr. 24/2016, actualizată. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile 

sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa, 

pentru anul 2019. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la HCJC nr.254/03.12.2014 

privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de 

serviciu, din imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, Al. Magnoliei 

nr.2, aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum şi a contractului de 

închiriere. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. RETRAS. Proiect de hotărâre privind încetarea aplicării prevederilor Hotărârii 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.168/17.08.2016 privind constituirea                          



4 
 

Comisiei de analiză a solicitărilor unităţilor administrativ-teritoriale în vederea 

repartizării sumelor defalcate din unele surse de la bugetul de stat. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

   

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului cu S.C. Tracon S.R.L Brăila 

în vederea integrării infrastructurii deţinute de aceasta în cadrul Sistemului de 

Management Integrat al Deşeurilor în judeţul Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului cu S.C. Iridex Group 

Salubrizare S.R.L. Costineşti în vederea integrării infrastructurii deţinute de 

aceasta în cadrul Sistemului de Management Integrat al Deşeurilor în judeţul 

Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 al Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

18. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici        

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitarea DJ 222, Mihail Kogălniceanu - Cuza 

Vodă,  km 130+615 – KM 150+210”. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia -  Tortomanu – 

Siliştea, km 0+000 - 21+585”. 

    Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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21. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului „Modernizare trotuar strada Traian”. 

     Iniţiator : Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

22. Proiect de hotărâre  privind numirea directorului general interimar de la Teatrul 

de Stat Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre  privind stabilirea pe anul 2019 a salariilor de bază ale 

funcţionarilor  publici şi personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale 

de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

24. Proiect de hotărâre privind încetarea aplicării prevederilor Hotărârii Consiliului 

Judeţean Constanţa nr.168/17.08.2016  privind constituirea Comisiei de analiză  

a solicitărilor unităţilor administrativ-teritoriale în vederea repartizării sumelor 

defalcate din unele surse de la bugetul de stat, ca urmare a renunţării la calitatea 

de membru a unor persoane. 

     Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Bună ziua, dragi colegi! Vă rog să luați loc! 

         Astăzi, pe ordinea de zi avem 17 de proiecte de hotărâre. Proiectul nr.14                 

a fost retras, la care se adaugă 6 proiecte pe ordinea suplimentară.  

         Dau citire ordinii de zi suplimentare.  

Dna.Belu Mariana: Domnule președinte, o să vă rog să fac prezența.  

         Sunt prezenți 34 de consilieri județeni. Ședința este legal constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
        - Cine este pentru ordinea suplimentară?  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:      
       - Cine este pentru întreaga ordine de zi a ședinței de astăzi?  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, înainte de votul de astăzi, am o 

intervenție.  

        Punctele nr. 15 și 16 nu au fost documentate deloc, iar punctul 22 nu conține 

numele persoanei  nominalizate, nici în proiectul de hotărâre, nici în documentație, 

nimeni nu știe despre ce este vorba. Este ca  la emisiunea "Surprize, Surprize".                 

Nu faceți din consiliul județean emisiunea "Surprize, Surprize". 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă voi prezenta când ajungem la punctul respectiv. 

Persoana nominalizată va fi în sală.  

Dl. Iordache Marian: Punctele 15 și 16 nu le-ați documentat deloc. Poate verifica 

toată lumea, ele nu conțin materialele.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt documentele, vă va explica doamna Belu la 

momentul respectiv. Aveți documentele la îndemână. Repet votul.  

         - Cine este pentru întreaga ordine de zi de astăzi?  Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa pentru anul 2018. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Artă Constanţa pentru anul 2018. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare               

a evaluării anuale a managerului Teatrului pentru Copii şi Tineret „Căluţul de 

Mare” Constanţa pentru anul 2018. 

           - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare             

a evaluării anuale a managerului Bibliotecii Judeţene „I.N.Roman” Constanţa 

pentru anul 2018.  

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare                        

a evaluării anuale a managerului Centrului Cultural Judeţean Constanţa                    

„Teodor T. Burada” pentru anul 2018.  

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
6. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJ Constanţa nr. 24/30.01.2019 privind 

aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a evaluării anuale a managerului 

Teatrului de Stat Constanţa pentru anul 2018. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului final al concursului, proiectul               

de management câştigător şi durata contractului de management la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa.  

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Domnule Bâlbă, vă felicit.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil din domeniul 

public al Comunei Chirnogeni în domeniul public al Judeţului Constanţa                          

şi aprobarea unui act adiţional la contractul privind delegarea gestiunii serviciului 

de alimentare cu apă şi de canalizare către SC RAJA SA. 

   - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT Comuna Nicolae Bălcescu în domeniul public al Judeţului 

Constanţa în vederea construirii a 3(trei) locuinţe protejate şi un centru de zi cu o 

capacitate de minim 30 de locuri. 

    - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

      

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

10.  Proiect de hotărâre privind modificarea punctului 5 din anexa nr.1 la HCJ 

nr.13/30.01.2019 privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al UAT Comuna Chirnogeni în domeniul public al Judeţului Constanţa în 

vederea construirii a 4 (patru) locuinţe protejate şi a unui centru de zi. 

    - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

      

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de Colaborare între Consiliul 

Judeţean Constanţa şi Direcţia Sanitară Veterinară şi pentru Siguranţa Alimentelor 

Constanţa privind modalitatea de cooperare interinstituţională, în vederea 

implementării Ordonanţei Guvernului nr. 24/2016, actualizată. 

    - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile 

sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa, pentru 

anul 2019. 

   - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

13. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr.2 la HCJC nr.254/03.12.2014 

privind repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor                  

de serviciu, din imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, Al. Magnoliei 

nr.2, aprobarea criteriilor de repartizare, a chiriei, precum şi a contractului de 

închiriere. 



9 
 

   - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

        

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Punctul 14 este retras.     

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului cu S.C. Tracon S.R.L Brăila                  

în vederea integrării infrastructurii deţinute de aceasta în cadrul Sistemului                     

de Management Integrat al Deşeurilor în judeţul Constanţa. 

       - Cine este pentru? Abțineri?  

Dl. Iordache Marian: Nu au fost documentate aceste puncte, am spus mai devreme.   

Dl. Crușoveanu Marian⁚ Trebuiesc retrase de pe ordinea de zi. Nu au nici un aviz.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Au necesitat materiale în plus, au fost gata în cursul 

zilei de ieri, azi le-am pus la dispoziția dumneavoastră.  

Dl. Iordache Marian: Lipsesc toate materialele de pe site. Puteți verifica.  

Dl. Crușoveanu Marian⁚ Trebuiesc  comunicate cu 3 zile înainte.  

Dna.Belu Mariana: Aș vrea să vă dau o explicație, deși nu știu dacă eu sunt cea care 

trebuie să dau explicații. Dar, mă rog, o să o dau.  

        Proiectul de hotărâre a fost inclus pe ordinea de zi la propunerea Unității                    

de Implementare a Sistemului de Mangement al Deșeurilor. 

        În momentul în care a ajuns la mine, am constatat că are o grămadă                              

de documente care lipsesc sau documente care nu erau făcute.  

        Mă refer la rapoartele direcțiilor de specialitate. Nu reușeau să prezinte                         

și să convingă, pe mine în primul rând, ca persoana care trebuie să dau viza                       

de legalitate, și implicit pe dumneavoastră, în momentul în care va fi prezentat, motiv 

pentru care am solicitat să fie completate.  

        Inclusiv ieri am avut o ședință cu Asociația de Dezvoltare Intercomunitară,                    

cu echipa de implementare, cu direcții din cadrul consiliului.  

        Ultimul raport pe care l-am cerut, de altfel l-am cerut de o săptămână, dar abia 

astăzi mi-a fost adus, nici măcar nu se cheamă raport. Se cheamă "punct de vedere". 

Eu nu am cerut un punct de vedere, eu am cerut un raport din partea Serviciului de 

Achiziții Publice, astfel încât să ne asigurăm că integrarea celor două facilități, cele 

două depozite conforme de la Ovidiu și Costinești, integrarea lor nu încalcă legislația 

privind achizițiile publice. Acest raport, care de altfel este un punct de vedere al 

serviciului, a fost adus la mine în timpul ședinței.  

         Acestea sunt motivele pentru care aceste proiecte nu au fost puse pe site, pentru 

că erau incomplete din punctul meu de vedere și din punctul de vedere al directorului 

Direcției Juridice. Împreună am așteptat completări pentru a ne forma o opinie 

convingătoare că lucrurile sunt în regulă și că nu încălcăm nici o legislație.  
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Dl. Matei Radu Bogdan⁚ Dumneavoastră sunteți convinsă acum? Din ceea ce 

spuneți eu înțeleg că ar trebui să votăm împotrivă.  

         Intenția noastră era de abținere, până acum.  

Dna.Belu Mariana: Este în sală, sper că este în sală managerul de proiect.                  

Sper că este în sală toată lumea responsabilă de acest proiect, care să vă dea toate 

explicațiile, absolut toate explicațiile, astfel în cât să vă poată convinge că proiectul 

este în conformitate cu legea.  

Dl. Matei Radu Bogdan⁚ Dar proiectul respectiv are avizul dumneavoastră                          

de legalitate? L-ați semnat?  

Dna.Belu Mariana: Din punct de vedere procedural aș fi dorit ca cei de la              

Serviciul Achiziții, nu să emită un punct de vedere, că ei nu sunt cabinet de avocatură.                   

Ei sunt un serviciu, o structură administrativă care trebuie să prezinte un raport                    

și care să ne spună ceva. Au prezentat un punct de vedere.  

Dl. Matei Radu Bogdan⁚ Am înțeles, atunci din păcate, grupul liberal va vota 

împotrivă.  

Dl. Crușoveanu Marian: Împotrivă.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu putem acoperi procedura în sală, să prezinte acum,                 

să consemneze și să se considerăm legal? Exact poziția lor, punctul de vedere,                               

adică să ne spună albă sau neagră?  

Dna.Belu Mariana: Dacă doriți, mie mi se pare necolegial, ca să cerem un lucru,                   

și toată lumea știe că orice proiect de hotărâre are avize, rapoarte din partea 

compartimentelor de specialitate, iar un serviciu din cadrul Consiliului Județean,             

emite puncte de vedere.  

       Eu, din punct de vedere procedural, nu sunt mulțumită. Eu nu am cerut un punct 

de vedere, am cerut un raport care să ne spună: este oportun, este legal, nu încălcăm 

legislația privind achizițiile. Este doar un punct de vedere.  

Dl. Matei Radu Bogdan⁚ Și tot din punct de vedere procedural, nu putem vota ceva 

ce nu am apucat să citim.  

Dna.Belu Mariana: Dumneavoastră puteți hotărî, inițiatorul poate hotărî dacă 

proiectul poate fi supus dezbaterii.  

Dl. Goidea Florin: Este foarte important proiectul, pentru managementul deșeurilor. 

Mai bine amânăm decât să cadă proiectul. Și la fel, nu putem cădea în capcana în care 

au căzut cei de la Bacău. Țineți cont de ceea ce ați văzut.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dacă îmi permiteți, nu m-am ocupat de proiect, dar știu 

despre ce este vorba. Într adevăr, așa cum a spus și domnul Goidea, proiectul este 

foarte important în ansamblul lui.  
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        Acum sunt surprins despre ceea ce îmi spune, că s-a solicitat raport și s-a trimis 

punct de vedere. Chiar aș fi curios despre o poziție publică a celor care au dat punct  

de vedere, dacă este în sală să lămurească de ce nu și-au asumat și a fost doar un punct 

de vedere și nicidecum un raport. Celor care au spus așa ceva puțin mai devreme.              

Nu știu ce serviciu a fost.  

         Dar trebuie să înaintăm puțin pentru ca acest proiect dacă se va bloca                             

și nu reușim să îl finalizăm, nu va fi de bun augur pentru Constanța. Și cred că și la 

nivel  de țară implicarea va fi  foarte mare.  

Dl. Goidea Florin: 56 de milioane de euro.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Eu nu comentez și nu spun că acest proiect nu a fost bine 

gândit de la început sau că nu s-a derulat corect de la început, dar cred că trebuie mers 

mai departe pentru că dacă blocăm acest proiect chiar vor fi probleme majore.                

Avem varianta în care să nu ținem cont. Cele două gropi de gunoi, S.C.Tracom S.R.L. 

și S.C. Iridex Group Salubrizare S.R.L., din ceea ce am discutat cu colegul nostru,              

vor trebui să fie prinse, că așa este făcută legislația, vor trebui să fie prinse în acest 

program. Nu putem să le închidem mâine și să terminăm. Ca să știți de ce se fac aceste 

protocoale. Dar, era corect ca documentația să fie pusă la punct.  

Dl. Crușoveanu Marian: Convocați o ședință extraordinară.  

Dna.Belu Mariana: Vreau încă o dată să răspund. Nu este vorba de a mă opune 

acestui proiect.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Dacă vor fi probleme, într-o viitoare ședință vom 

discuta. Dar proiectul a fost plecat cu cele două sugestii.  

Dl. Goidea Florin: Domnule președinte, nu putem închide.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Corect, corect.  

Dna.Belu Mariana: Încă o dată. Cred că nu m-ați înțeles bine. Eu nu am spus                      

că proiectul are o problemă, ci am spus că, din punct de vedere procedural, trebuie                   

să îndeplinească toate exigențele legii.  

         Eu nu am o problemă legată de legalitatea proiectului de hotărâre, ca să fie foarte 

clar. Deși am așteptat până în ultimul moment toate rapoartele. Ideea este că, și din 

punct de vedere procedural, trebuie să înțeleagă toată lumea că trebuie să se 

conformeze legii.  

Dl. Donțu Gheorghe: Eu vă rog să îmi acordați un minut de atenție. 

        S-a indus, așa cum a explicat doamna Secretar, s-a indus în sală că proiectul                 

ar avea o hibă. Proiectul este legal, proiectul este în regulă, așa și doamna Belu ne 

spunea acum cîteva secunde că obiecția dânsei se rezumă la procedură.                                  

I-a cerut un raport și a apărut un punct de vedere. Mă gândesc că aceasta este 

obiecțiunea.  
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Dna.Belu Mariana: Exact, exact asta s-a întâmplat! 

Dl.Donțu Gheorghe: În rest, trebuie să analizăm cu atenție și să știți că, dacă 

proiectul nu trece, dăm înapoi 56 de milioane de euro.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Riscăm să îl blocăm.    

Dl. Donțu Gheorghe: Un proiect pentru care dumneavoastră nu sunteți responsabili. 

Dați-mi voie! Nu este nimic ilegal, doar o secundă! Nu este nimic ilegal în raport, 

totul este în regulă. Poftim? S-a întâmplat, că se întâmplă disfuncționalități.                                

Nu vă cere nimeni nimic, asta este.  

Dl. Goidea Florin: Da, este perfect legal și este foarte important! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Da, vă ascult.      

Dl. Anton Cătălin: Domnule președinte, dacă îmi permiteți.  

       Stimați consilieri, mă numesc Cătălin Anton și sunt managerul acestui proiect. 

Cunosc proiectul acesta încă din anul 2015, când am venit în consiliul județean.                

Este un proiect greu, în care trebuie să implementăm o structură în întregul județ.             

Încă din anul 2013 s-a semnat un document de poziție, atât de către consiliul județean 

cât și de unitățile administrativ teritoriale, componente ale A.D.I. (Asociația                          

de Dezvoltare Intercomunitară) prin care își asumă responsabilitatea implementării 

acestui proiect, inclusiv a integrării celor doi operatori S.C. Tracon S.R.L.                             

și  S.C. Iridex Grup Salubrizare S.R.L. în cadrul proiectului.  

       Practic, noi ce facem acum? Facem acest protocol de colaborare, ca să putem                

să dăm drumul la licitațiile  pentru care avem pregătite documentațiile. Și eu sper ca în 

luna martie să terminăm și această documentație de atribuire, astfel încât să intrăm pe 

ultima fază a proiectului.     

        Fiindcă noi, în proiectul acesta, deja am făcut o groapă de deșeuri la Tortoman      

cu stații de sortare și tratare, avem stație de tratare și sortare la Ovidiu, am închis              

5 gropi de gunoi și am mai creat încă 2 stații de transfer la Hârșova și Deleni.                      

Este păcat ca atât de multe investiții, avem pubele, avem mașini și așa mai departe,               

să ne blocăm în aceste protocoale de colaborare. 

       V-am zis, documentul este foarte stufos, legislația s-a schimbat de 4 ori până 

acum. A trebuit să refacem documentația, și așa mai departe. Ideea este că stăm pe loc 

din cauza acestor protocoale astfel încât să putem să dăm drumul la licitația                           

de atribuire.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Am vorbit cu colegul, de asta l-am chemat.                                 

Este dispus, până la sfârșitul ședinței, să nu mai fie punct de vedere, să fie raport, 

anexă la hotărârea de consiliu. Mi-a zis că a fost o simplă eroare, nicidecum reavoință. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Eroare de citire.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Noi tot nu am citit proiectul!  
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Dl. Crușoveanu Marian: Chiar așa, ne batem joc! Nu s-a depus documentația.  

Dl. Iordache Marian: Am să încerc eu să lămuresc.  

Dl. Crușoveanu Marian: Doamna Secretar evită.  

Dl. Iordache Marian: Nu, nu este vorba despre doamna Secretar.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu divagați de la discuții.                    

Vă rog frumos.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, este vorba despre un principiu.                   

Acela că noi, ca și consilieri județeni, trebuie să citim materialele, ni le însușim,                

și votăm în cunoștință de cauză.  

       Atâta timp cât acest material nu a fost prezentat în nici un fel, pentru comisii                

și până la ora aceasta în plen, nu avem cum să votăm un astfel de proiect.                             

Vă propun să țineți, dumneavoastră puteți iniția o ședință extraordinară, în care să 

discutăm proiectele și să le aprobăm.  

        Eu înțeleg nevoia și înțeleg și valoarea proiectului, importanța pentru județ,      

dar în același timp trebuie să înțelegeți și dumneavoastră că nu putem vota cu ochii 

închiși. Vă mulțumesc.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: V-am înțeles perfect, veți avea documentele, dacă nu le 

aveți deja.  

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?  

Dna.Belu Mariana: 21 voturi pentru, 13 voturi împotrivă.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului cu S.C. Iridex Group 

Salubrizare S.R.L. Costineşti în vederea integrării infrastructurii deţinute de 

aceasta în cadrul Sistemului de Management Integrat al Deşeurilor în judeţul 

Constanţa. 

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?  

Dl. Iordache Marian: Au fost aprobate proiectele?  

Dna.Belu Mariana: 21 voturi pentru, 13 voturi împotrivă.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Deci, s-a votat fără să se citească proiectul.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

17. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 al Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

       - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

18. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018 al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

19.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici        

actualizaţi pentru obiectivul „Reabilitarea DJ 222, Mihail Kogălniceanu - Cuza 

Vodă,  km 130+615 – KM 150+210”. 

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi 

pentru obiectivul „Reabilitare drum judeţean DJ 224 Medgidia -  Tortomanu – 

Siliştea, km 0+000 - 21+585”. 

  - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

     

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului „Modernizare trotuar strada Traian”. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

22. Proiect de hotărâre  privind numirea directorului general interimar de la Teatrul  

de Stat Constanţa. 

 

      Aș vrea să fac o mică paranteză înainte de al prezenta pe domnul Erwin.                     

După cum știți, la Teatrul de Stat au fost descoperite anumite probleme de către 

Corpul de Control și comisiile mixte constituite în cadrul consiliului județean.  

      La vremea respectivă am spus că o să caut persoana cea mai potrivită să ocupe 

acest post. O persoană competentă, capabilă și, în același timp, profesionistă.  
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      Să nu fie din Constanța, pentru că, la vremea respectivă, nu mi-am dat seama               

că acolo sunt foarte multe orgolii, foarte multe tabere, foarte multe, să spun așa, mai 

mult de orgolii.   

      Am avut o întâlnire cu domnul Erwin. O să vă rog pe dumneavoastră să veniți                

să vă prezentați cel mai bine. O să vă explice dumnealui ceea ce a realizat și ceea              

ce a făcut în viață și ceea ce vrea să facă la Teatrul de Stat Constanța.  

     Vă propun numirea dumnealui de interimat, e o perioadă de 4 luni de zile, după 

care vedem dacă scoatem la concurs sau prelungim interimatul.  

        Cred că experiența domnului Erwin își va spune cuvântul în conducerea Teatrului 

de Stat.  

          Domnule Erwin, eu spun Erwin pentru că numele dumneavoastră de familie               

se pronunță altfel. L-am pronunțat cum știu eu și vreau să explice dumnealui cum se 

pronunță, că nu se pronunță cum se citește. Domnule Erwin, vă rog frumos.  

Dl. Erwin Simsensohn: Domnule președinte, doamnelor și domnilor consilieri, 

stimați doamne și domni de la presă, bună ziua, mă numesc Erwin Simsensohn. 

Întradevăr, este un nume foarte complicat, o să îl spun pe litere pentru cei care doresc, 

o să mă prezint în câteva cuvinte. Și o să vă spun doar câteva cuvinte, domnul 

președinte m-a rugat să mă rezum la doar 3-4 minute așa că o să încerc să fac acest 

lucru.  

        Am 39 de ani, sunt originar din Piatra Neamț, sunt absolvent al Facultății de 

Teatru, UNATC, am terminat regie de teatru, sunt regizor, ulterior am terminat și 

Academia de Studii Economice. Sunt licențiat și în Relații Economice Internaționale.  

         Lucrez de la terminarea facultății, adică de 16 ani în teatru, am lucrat și în alte 

domenii, sunt absolvent al cursurilor de Management Cultural cu specialitatea 

Managementul Instituțiilor Publice de Cultură, de la Ministerul Culturii.  

         Am fost pentru o scurtă perioadă, aproximativ 10 luni de zile Secretar de Stat în 

Ministerul Culturii. Am avut în subordine instituțiile de spectacol, cele din subordinea 

Ministerului Culturii, vorbim despre teatrele naționale, despre Operă, Operetă.                     

Am lucrat în tot ceea ce înseamnă administrația și managementul bugetelor,             

resurse umane, modificările legislative incidente, tot ce s-a modificat în acea perioadă 

legat de instituțiile de cultură.  

        Am participat în calitate de expert în multe comisii de evaluare și concurs               

la diverse teatre dramatice sau lirice naționale sau locale. Despre mine cam atât.                 

Sunt absolvent și al cursurilor de lidership ale Institutului Aspen, institut                           

care se ocupă cu promovarea tinerilor lideri. Am o soție medic și doi copii.                                         

În rest, cam aceasta este prezentarea personală.  

https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
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        Legat de ceea ce aș dori să fac aș vrea să nu intru în povești pe termen mediu                

și pe termen lung pentru că, deocamdată, sunt în fața dumneavoastră pentru aprobarea 

unui mandat de interimat de 4 luni, și atunci ar trebui să fiu realist, să fiu cu picioarele 

pe pământ și să vă spun ce voi încerca să fac în aceste 4 luni de zile.  

       În primul rând să facem puțină ordine.  

       Prioritatea numărul 1 va fi să armonizăm tot ceea ce înseamnă documentele               

care nu sunt în regulă în acest moment, să punem puțină ordine în Regulamentul              

de Organizare și Funcționare, fișe de post, statul de funcții. Toate documentele 

teatrului trebuie puse în ordine.  

       În al doilea rând o să încep, sper, o operațiune foarte clară de implementare                          

a standardelor operaționale, a procedurilor operaționale și de sistem care sunt 

obligatorii pentru orice entitate publică, conform Ordinului Secretariatului General al 

Guvernului  nr.600/2018.   

        Cred că aceste proceduri operaționale sunt vitale pentru a face ordine într-o 

instituție, fie ea chiar de cultură. Este foarte important ca lucrurile să fie puse la punct.  

        Bineînțeles, tot în aceste 4 luni, trebuie să nu uit că avem un festival de pus pe 

picioare, Festivalul "Miturile Cetății", care trebuie să continue. Este un pilon 

important pentru oraș și pentru județ, și sper să îi dăm o redimensionare.                           

Sper să crească acest festival, în acest an, cu sprijinul consiliului județean și al 

dumneavoastră.  

       Bineînțeles, sper din suflet, ca măcar o premieră să scoatem până la finalul 

stagiunii, mai sunt doar câteva luni. Minim o premieră de cea mai bună calitate.                 

Sunt legat, cunosc foarte bine lumea teatrului, cunosc foarte bine cam tot ce înseamnă 

directorii instituțiilor de cultură din țară și nu numai din țară, și în afară.  

        Cunosc foarte bine regizorii, am relații apropiate cu toți marii regizori ai țării,             

și voi încerca, repet, ca măcar un regizor important să vină până la finalul stagiunii                

în Constanța.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vă mulțumesc, domnule Erwin. 

        Aș dori să adaug două probleme. Oricum, când vom semna contractul, vă veți 

prezenta în fața plenului Consiliului Județean Constanța cu un plan pe termen mediu, 

deocamdată vorbim despre un plan pe termen mediu.  

       Fac precizarea că  dumnealui își va începe activitatea după expirarea celor 60 de 

zile pe care le mai are doamna Dana Dumitrescu în funcția de manager.  

  - Cine este pentru?  

Dna.Belu Mariana: Am pregătit buletine de vot.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Stați, că avem buletine de vot.  
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Dl. Matei Radu Bogdan: Mă bucur foarte mult că ați adus pe cineva din afara 

județului.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: V-am spus că voi căuta persoana cea mai pragmatică și 

mai pregătită pentru acest domeniu.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Mă bucur mult că ați ales pe cineva de anvergură.                   

Doar că, problema noastră este că iarăși ați venit cu o propunere pe care noi nu am 

avut timp să o analizăm. Ne puneți în fața faptului împlinit. Avem câteva secunde 

pentru a aduce o judecată de valoare asupra unui om.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:Tocmai de aceea s-a prezentat dumnealui. M-ați înțeles? 

Am preferat să se prezinte dumnealui, să nu îl prezint eu.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Oricum, per total nu avem o problemă cu domnul 

Simsensohn. Suntem mulțumiți.  

       În schimb, dacă tot vă avem în față, aș vrea să vă întreb cât timp ați fost Secretar 

de Stat la Ministerul Culturii?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:   A spus: 10 luni.   

Dl. Erwin Simsensohn: Am spus: 10 luni. Din noiembrie 2016 până în iulie 2017.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Așa, de ce nu ne-ați crescut și nouă bugetul la Teatrul de 

Stat Constanța?  

Dl. Erwin Simsensohn: De ce, ce anume?  

Dl. Matei Radu Bogdan: Așa, de ce nu ne-ați crescut și nouă bugetul la Teatrul "Oleg 

Danovschi"?  

Dl. Erwin Simsensohn: De ce nu am crescut? Pentru că Teatul de Stat Constanța              

este în subordinea Consiliului Județean Constanța, nu al Ministerului Culturii.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Teatrul de operă și balet "Oleg Danovschi"?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Domnule consilier, haideți să nu divagăm. 

Dl. Matei Radu Bogdan: Teatrul de operă și balet "Oleg Danovschi" este în 

subordinea Ministerului Culturii.  

Dl. Erwin Simsensohn: Aș vrea să o întrebați pe doamna Vlădescu: Cine este 

secretarul de stat cu care a lucrat cel mai bine în ultimii 10 ani?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:   Din ceea ce știu eu a fost o problemă cu bugetul pe 

anul 2018. Nu pe anul 2017. Haideți să fim puțin punctuali și obiectivi.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Era datoria mea.  

Dl. Erwin Simsensohn: Întrebați-o pe doamna manager Vlădescu cine este persoana 

din Ministerul Culturii cu care a lucrat cel mai buine în ultimii 5 ani de zile?                   

Puteți să îi adresați această întrebare și chiar sunt curios ce vă va răspunde.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Vom face acest lucru.  

https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions
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Dl. Erwin Simsensohn: Cred că și-a găsit în mine un partener. Mi-a spus în repetate 

rânduri că am fost singura persoană cu care a găsit comunicare și care a sprijinit-o 

inclusiv la regândirea organigramei și la aprobarea unui număr de posturi.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Am auzit lucruri similare din partea dânsei când lucram                 

eu la Ministerul Culturii.  

Dl. Erwin Simsensohn: A! 

Dl. Matei Radu Bogdan: Domnule președinte, o să votăm "pentru", dar ca excepție 

de la regulă. O să vă rugăm să ne prezentați înainte cu 3 zile măcar toate propunerile. 

Toate propunerile cu 3 zile înainte.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Domnule consilier, cu riscul de a mă repeta, nu puteam 

să prezint eu mai bine decât s-a prezentat dumnealui. Haideți să fim puțini realiști              

și punctuali. S-a prezentat dumnealui.  

Dl. Matei Radu Bogdan: Un nume! 

Dl. Erwin Simsensohn: Domnilor consilieri, să știți că imediat după ședință sunt                  

la dispoziția dumneavoastră. Dacă doriți să stăm de vorbă, să ne cunoaștem mai bine.   

Cu tot dragul.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule director, sau viitor director, viitor manager, 

Dl. Erwin Simsensohn: Scuze, cu mine vorbiți?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Stai, că nu se știe! 

Dl. Erwin Simsensohn: Încă nu ați votat, de aceea nu am răspuns.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Ați spus că știți cât de cât problemele Constanței și că 

veniți într-o atmosferă destul de tensionată.  

Dl. Erwin Simsensohn: Știu foarte bine și am fost avertizat.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Punctul meu de vedere l-am prezentat în ședința trecută. 

Vreau să vă întreb: Neregulile pe care le veți găsi, le veți face publice și veți sesiza 

instituțiile statului, chiar dacă ele sunt infracțiuni?  

Dl. Erwin Simsensohn: Mai ales dacă sunt infracțiuni! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Vă mulțumesc! Chiar am să verific! Am să monitorizez! 

Dl. Erwin Simsensohn: În mod cert, primul lucru pe care pot să vă spun este                         

o verificare foarte atentă dincolo de ceea ce a făcut Corpul de Control.                              

Lucrurile trebuie puse la punct.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule manager, eu vă spun acum: Dacă treceți                 

de votul acesta, al plenului Consiliului Județean Constanța, oricum în momentul                     

în care  veți prelua atribuțiunile veți avea un audit trimis de la consiliul județean,                     

ca să știți măcar de unde plecați.  
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Dl. Erwin Simsensohn: Dincolo de acest lucru, de răspunsul la întrebare, pot să vă 

promit, unul din lucrurile pe care vi le promit dumneavoastră domnilor consilieri                 

și presei este transparența.  

     Adică, în acest moment, am intrat ieri de curiozitate am vrut să mă uit puțin                       

la secțiunea transparență pe site-ul teatrului, și este conținut gol. Nu există nimic.                

Adică legat de documente, nu există absolut nimic pe site-ul instituției. Primul lucru,       

o să am grijă ca tot ce înseamnă documente pubice: buget, execuții bugetare, tot ce 

este document public să fie la dispoziția dumneavoastră.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Erwin, vom mai avea multe discuții pe tema 

teatrului. Vă mulțumesc foarte mult pentru prezentare. Discutăm după aceea, onorată 

presă. Vom discuta la sfârșitul ședinței, și cu dumnealui, dacă este nevoie.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Până se termină numărătoarea voturilor trecem la 

proiectul nr. 23.    

23.Proiect de hotărâre  privind stabilirea pe anul 2019 a salariilor de bază ale 

funcţionarilor  publici şi personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: 34 de voturi pentru.  

      

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:     

24.Proiect de hotărâre privind încetarea aplicării prevederilor Hotărârii Consiliului 

Judeţean Constanţa nr.168/17.08.2016 privind constituirea Comisiei de analiză             

a solicitărilor unităţilor administrativ-teritoriale în vederea repartizării sumelor 

defalcate din unele surse de la bugetul de stat, ca urmare a renunţării la calitatea 

de membru a unor persoane. 

   

      Să fac rectificarea, 3 din cei 5 membri și-au dat demisia din această comisie.                   

În acest moment comisia nu își mai are sensul sau rostul. Supun la vot. 

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dl. Niculescu George Sergiu: Nu putem să facem o completere?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, pentru că este o poziție politică.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Repet votul.  

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Belu Mariana: Haideți să facem un vot nominal.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Vot nominal, da.  

https://www.facebook.com/simsensohn?__tn__=%2CdK-R-R&eid=ARDDFQPQkvqUrSLMXcqjN5NrZI4Trg1sKyxODK-evTPHJdbJFX9IUyyZjeeN9SNl9BQWwprAwDcFlt2m&fref=mentions


20 
 

Dna.Belu Mariana: Domnul Bereș?  

Dl. Bereș Adian Petre: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Bercaru Nicoleta?  

Dna. Bercaru Nicoleta: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Bizineche Adrian?  

Dl. Bizineche Adrian: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Boldea Lavinia?  

Dna. Boldea Lavinia: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Ciobanu Cosmin?  

Dl. Ciobanu Cosmin: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Crușoveanu Marian?  

Dl. Crușoveanu Marian: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Donțu Gheorghe?  

Dl. Donțu Gheorghe: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Drăghici Rareș Cosmin?  

Dl. Drăghici Rareș Cosmin: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Enescu Dumitru Marius?  

Dl. Enescu Dumitru Marius: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Florea Dumitru?  

Dl. Florea Dumitru: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Gălușca Constantin?  

Dl. Gălușca Constantin: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Gheorghe  Veronica Adriana?  

Dna. Gheorghe  Veronica Adriana: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Gima Stelian?  

Dl. Gima Stelian: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Goidea Florin?  

Dl. Goidea Florin: Abținere.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Iordache Marian?  

Dl. Iordache Marian: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Lămureanu Gheorghe?  

Dl. Lămureanu Gheorghe: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Learciu Dumitru Daniel?  

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Lebidov Steluța?  

Dna. Lebidov Steluța: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Lokman Ionela?  

Dna. Lokman Ionela: Pentru.  
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Dna.Belu Mariana: Domnul Marinescu Ion?  

Dl. Marinescu Ion: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Matei Radu Bogdan?  

Dl. Matei Radu Bogdan: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Mândilă Gheorghe?  

Dl. Mândilă Gheorghe: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Memiș Baiazid?  

Dl. Memiș Baiazid: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Moldovanu Vasile?  

Dl. Moldovanu Vasile: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Niculescu George Sergiu?  

Dl. Niculescu George Sergiu: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Doamna Niță Luminița?  

Dna. Niță Luminița: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Palaz Claudiu Iorga?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Abținere.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Pintilie Mircea?  

Dl. Pintilie Mircea: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Popa Liviu?  

Dl. Popa Liviu: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Stanca Costel?  

Dl. Stanca Costel: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Șavlovschi Marcel?  

Dl. Șavlovschi Marcel: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Turcu Daniel?  

Dl. Turcu Daniel: Abținere.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Țuțuianu Marius Horia?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pentru.  

Dna.Belu Mariana: Domnul Zahariuc Cristian Florin?  

Dl. Zahariuc Cristian Florin: Împotrivă.  

Dna.Belu Mariana: 18 voturi pentru, 13 voturi împotrivă și 3 abțineri. Abținerile               

nu se contabilizează la pentru, ca să înțelegeți.  

Dl. Learciu Daniel Dumitru: Deci, hotărârea a trecut! 

Dna.Belu Mariana: Sunt 34 de consilieri județeni prezenți. Majoritatea reprezintă 18 

consilieri. Avem 18 voturi pentru: 15 consilieri PSD și 3 consilieri ALDE.  

Dl. Iordache Marian: Majoritatea înseamnă 37 împărțit la 2.  

Dna.Belu Mariana: Nu, stați puțin.  
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Dl. Learciu Daniel Dumitru: Lăsați-o pe doamna să vorbească!  

Dna.Belu Mariana: Am votat o hotărâre pentru care nu se care cvorumul majorității 

consilierilor județeni în funcție, pentru că nu se referă  la buget, arhitectură, cooperare, 

amenajarea teritoriului. Majoritatea din 34 de consilieri județeni înseamnă numărul cel 

mai mare, 18 consilieri. Majoritatea celor prezenți! 

Dl. Learciu Daniel Dumitru: Deci, a trecut! 

Dna.Belu Mariana: V-am spus, nu e buget! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este vorba despre o comisie. Este necesară majoritatea 

consilierilor județeni prezenți.   

Dna.Belu Mariana: Majoritatea consilierilor județeni prezenți este 18. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Reluați prezența, doamna Belu! 

Dna.Belu Mariana: Deci sunteți 13 consilieri județeni PNL prezenți.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Deci știați că sunteți 13! 

Dna.Belu Mariana: Deci sunteți 13 consilieri județeni PNL prezenți. Proiectul de 

hotărâre a trecut! 

Dl. Learciu Daniel Dumitru: Precizați încă o dată! Lăsați să termine domnul.  

Dl. Goidea Florin: În final, aș dori să revin la proiectele acelea cu S.C. Tracon S.R.L.                             

și  S.C. Iridex Grup Salubrizare S.R.L. și aș vrea să înțeleagă toți consilierii cât sunt 

de importante.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, o secundă ca să termin eu. 18 voturi 

pentru, 13 voturi împotrivă și 3 abțineri. Proiectul de hotărâre a trecut. Vă mulțumesc. 

Domnule consilier, vă rog frumos.   

Dl. Niculescu George Sergiu: De ce nu am nominalizat pe altcineva?  

Dl. Donțu Gheorghe: Doar o secundă. Rezultatul votului. 34 de voturi exprimate, 31 

de voturi pentru, 2 voturi împotrivă, 1 vot abținere.  

Dl. Learciu Daniel Dumitru: A!La teatru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Felicitări, domnule Erwin. Mai spuneți o dată,  vă rog 

frumos cum vă numiți, să rețină și plenul Consiliului Județean Constanța, că acum ați 

fost votat.  

Dl. Erwin Simsensohn: Vă mulțumesc pentru vot, numele meu de familie                       

l-am folosit în dese rânduri ca exercițiu de dicție pentru actori. Așa că, înainte de a 

ține un discurs puteți să îl exersați puțin. Sim-sen-sohn! Ș cu sedilă dedesupt.              

Sim-sen-sohn! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule  Simsensohn, felicitări, ați fost votat cu 31 de 

voturi pentru. Succes în activitate! 

Dl. Erwin Simsensohn: Vă mulțumesc!  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Puteți să îl aplaudați și dumneavoastră, domnilor 

consilieri PNL că l-ați votat. Vă ascult, domnule consilier!  

Dl. Goidea Florin: Aș vrea să spun că s-a creat o confuzie și la colegii mei liberali 

pentru că acele documente nu au fost puse pe site, ceea ce este normal.  

      Mie mi se pare nelalocul lui, ca să nu zic altfel, ca o direcție să nu își pună 

documentele, să nu le facă din timp astfel încât noi consilierii să le putem studia.               

La un lucru atât de important, eu dacă nu aș fi studiat acest proiect aș fi votat 

împotrivă, la fel. Pentru că nu există nimic. 

       Domnul director mai avea puțin și îi dădeau lacrimile la cât de serioase sunt 

documentele acestea. Păi atunci, fiecare să se ocupe de altceva dacă nu îi place.                

Sunt 56 de milioane de euro, până la sfârșitul anului 2020, iar dânșii au fost efectiv,  

au acționat conform, nu au văzut documentele și asta este. Au votat împotrivă.       

       Deși documentele sunt perfect legale și sunt extrem de importante pentru județ.                             

Acesta este punctul 1.  

      Punctul 2: aș dori foarte mult ca cine se ocupă de aceste evaluări ale unităților                  

de cultură, să ne anunțe și pe noi, consilierii, că ne-au spus că, domnule, puteți 

participa.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da, mulțumesc domnule consilier. Vă promit că în 

momentul în care va fi comisia vă va anunța și pe dumneavoastră și vă puteți prezenta.  

Dl. Goidea Florin: Exact.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc foarte mult domnilor colegi. Declar 

ședința închisă! Vă mulțumesc! 

 

 

 

 

Președinte,  

Țuțuianu Marius Horia  

 

 

Secretar al Județului,  

       Belu Mariana  

                                                                                                              Întocmit,  

                                                                                                                     Pîrvu Lidia  


